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ZAPISNIK 

 
sa 21. sjednice Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine 
Istarske županije održane dana 22. veljače 2021. s početkom u 10,00 sati putem online – 
video konferencije.  
 
Sjednici prisustvuju: predsjednik Odbora Aleksa Vale, Robert Velenik, Josip Anton Rupnik, 
Milio Bulić, Vili Rosanda, Divna Radolović Rosanda, Davor Komar, Suzana Ladavac i 
Radovan Cvek. 
 
Osim članova Odbora prisutni su Mirko Radolović – službenik koji privremeno obavlja poslove 
pročelnika Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije i Melita Ferenčić - pomoćnica 
tajnice Stručne službe Skupštine Istarske županije. 
 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Aleksa Vale, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području Grada Labina, Općine Kršan, 
Općine Raša, Općine Sveta Nedelja i Općine Pićan 

2. Prijedlog Odluke o osnivanju prava plodouživanja na nekretnini k.č. br. 24/ZGR. u 
k.o. Vodice 

3. Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2020. godinu 
4. Razno. 

 
 

- Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 

  



                                                             
 

Ad-1. 
Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području Grada Labina, Općine 

Kršan, Općine Raša, Općine Sveta Nedelja i Općine Pićan 
 
 

Mirko Radolović – službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog odjela za 
održivi razvoj Istarske županije, obrazlaže predmetnu točku. 
 
Navodi kako prema Zakonu o vodama  kada se donosi odluka na području više jedinica 
lokalne samouprave onda Odluku donosi Skupština Istarske županije. Da su za navedenu 
Odluku koju je pripremio vodovod Labin dobili suglasnost svih jedinca lokalne samouprave na 
koje se Odluka odnosi kao i pozitivno mišljene Hrvatskih voda da se Odluka može donijeti. 
Ovom Odlukom propisuje se i utvrđuje način odvodnje.  
 
 
Josip Anton Rupnik postavlja pitanje je li ugrađeno u projekt pročišćavanje komunalnih  
otpadnih voda. 
 
Mirko Radolović odgovara da su popisani svi uređaji.  
 
Aleksa Vale navodi da su isti popisani po numeracijama. 
 
 
Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo JEDNOGLASNO donosi 

 
 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području Grada Labina, Općine 
Kršan, Općine Raša, Općine Sveta Nedelja i Općine Pićan, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na donošenje. 
 
 
 

Ad-2. 
Prijedlog Odluke o osnivanju prava plodouživanja na nekretnini 

k.č. br. 24/ZGR. U k.o. Vodice 
 
Mirko Radolović obrazlaže predmetnu točku.  
 
Navodi kako se radi o zgradi stare škole Vodice u Općini Lanišće  u koju je kroz više projekata 
EU izvršeno ulaganje. Postignut je dogovor u Općini Lanišće da bi se upisalo  plodouživanje i  
kako bi se svi  programi koji su zamišljeni na tom području Ćićarije mogli provoditi. Zato je 
napravljen elaborat ovlaštenog vještaka koji je procijenio da bi se na osnovu dosadašnjih 
ulaganja upisalo produživanje na  rok od 21 godinu i tri mjeseca. Odluku bi trebalo donijeti 
Vijeće Općine Lanišće i to će biti na njihovom dnevnom redu  na narednoj sjednici vijeća. 
Nakon toga bi se otvorila mogućnost potpisivanja  Ugovora. 
 
 
 
 



                                                             
 

Odbor, bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o osnivanju prava plodouživanja na nekretnini k.č. br. 24/ZGR. 
u k.o.Vodice , te se upućuje Skupštini Istarske županije na donošenje. 
 
 

Ad-3. 
Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2020. godinu 

 
 
Mirko Radolović obrazlaže predmetnu točku.  
 
Navodi kako se radi o koncesijama na području zdravstva, distribucije plina i pomorskom 
dobru. 
Za područje zdravstava financijski, inspekcijski  ili drugi nadzor nije proveden te nisu  
sklapani podugovori. 
Vezano za područje djelatnosti distribucije plina, naplaćeno je za tri ugovora u  koncesiji koje 
ima Plinara d.o.o. Pula. 
Područje djelatnosti pomorsko dobro. U ovom izvještaju varijabilna  naknada koja je naplaćena 
u 2020. godini odnosi se na prihode koji su ostvareni u 2019. godini 
U sljedećem izvještajnijom razdoblju vidjeti će se pad od gotovo 50% u tom varijabilnom dijelu. 
Sve obaveze su naplaćene, nije bilo odgoda u plaćanju niti raskinutih ugovora. 
 
Odbor, bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2020. godinu, 
te se upućuje Skupštini Istarske županije na donošenje. 
 

Ad-4. 
Razno 

 
Josip Anton Rupnik postavlja pitanje kada će se krenuti u realizaciju projekta „EKO IDE U 
ŠKOLU“ da škole imaju zemljište na kojoj će proizvoditi ekološku hranu.  
Navodi kako mještani između Banjola i Volme pitaju kada će se pokrenuti inicijativa da se 
provjerava kvaliteta mora za kupanje.  
 
Aleksa Vale odgovara da je prva tema za  drugi odbor, Odbor za  društvene djelatnosti, u 
domeni obrazovanja. 
 
Mirko Radolović navodi kod prve točke  da Speleo kuća u mjestu Vodice ima veze sa kršom  
nije obnovljena i nema veze sa proizvodnjom poljoprivrede. Tamo ima programa koje su 
namijenjene školama i na navedenom mjestu se educiraju. Isto tako navodi da nije upoznat 
sa projektom  „EKO IDE U ŠKOLU“ i da takvi projekti spadaju u drugi odjel. 
 
Navodi da se svake godine donosi odluka o programu kakvoća mora za kupanje. 
Kakvoća mora za kupanje bit će na sljedećem odboru. Istarska županija ima sredstva za 
pokrivanje 150 točaka, druge točke pokrivaju jedinice lokalne samouprave i  određene javne 
ustanove. 



                                                             
 

Stav Istarske županije je da financira plaže koje imaju koncesiju, ostale plaže financira lokalna 
jedinica samouprave.  
 
Divna Radolović Rosanda navodi kako nema ništa protiv toga, nije važno tko će financirati 
samo  da se uzrokuje voda na plažama i da se zna kakva je voda za kupanje. Predlaže da 
Istarska županija uputi dopis prema jedinicama lokalne samouprave da postupe prema 
prijedlogu za uzrokovanje kakvoće vode. 
 
Aleksa Vale odgovara da postoji mogućnost da je uzrokovana plaža i odbor nema povratnu 
informaciju. 
 
Divna Radolović Rosanda upućuje pitanje vezano za prijašnji sastanak između Općine 
Medulin i Istarske županije traži  da se uputi Zahtjev Ministarstvu pomorstva, prometa i 
infrastrukture za uklanjanje podrtine u Vinkuranskoj vali.  
Nije sigurna da će Općina Medulin ako nije u njezinoj nadležnosti uložiti u investiciju. Podrtina 
je na samoj plaži i čudi se da nije netko već ozlijeđen ili naletio sa brodom na tu podrtinu. Već 
je tamo jako dugo i navodno nema vlasnika  
 
Mirko Radolović odgovara da je  upoznat time, predlaže zajednički sastanak kojem  bi  
prisustvovala kapetanica Lučke kapetanije. Podrtine su  u vlasništvu  Republike Hrvatske i 
treba nam podrška Lučka kapetanije da urgira prema Ministarstvu pomorstva, prometa i 
infrastrukture da se označi ili  ukloni i  odluči tko će snositi trošak.  
 
 
 
Završeno u 10,16 sati. 
 
 
Zapisnik vodila: 
Elvija Čeh Paćelat 
 

         Predsjednik Odbora 
         Aleksa Vale 

 


